
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 81. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 czerwca 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do przewodniczącego Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji Witolda Koło-

dziejskiego 

Do mojego biura senatorskiego zwrócili się mieszkańcy korzystający z telewizji naziemnej. Moi rozmów-

cy wskazują na duże zakłócenia odbioru w różnych częściach kraju. Sytuacja ta powoduje dużą dolegliwość 

dla odbiorców ww. telewizji. Proszę o informację, co jest przyczyną pogorszenia sygnału i w jakiej perspek-

tywie czasowej sytuacja z odbiorem wróci do normy. 

Jan Maria Jackowski 
 


